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Zápis z 2. veřejné schůze OV Zdejcina c j :MBE/63888/2oi9/KT-

ze dne 04. 09. 2019
listy; 7 přílohy: O

ÍBIIJ
mubeypl9J00"l°

Přítomni:

Bohumil Fenzel (předseda), Milan Špicar (místopředseda), Milan Šote (člen), Kamil Douděra (člen), Jiří
Vysloužil (člen), Martina Vincencova (člen), František Herc (člen)

Hosté:

MUDr. Kateřina Táborská (MU Beroun)

Zahájení
V 18h předseda OV Zdejcina Bohumil Fenzel zahájil druhou veřejnou schůzi osadního výboru,

na které cca 15-ti příchozím spoluobčanům představil hosta a program druhé schůze včetně
příslušných vyjádření k projednávaným bodům z přechází schůze (informace z první schůze OVZ
z 22. 5. 2019, odpověď MUB z 22.07.2019, reakce OVZ z 01.08.2019 a odpověď MUB z 28.08.2019).
Všechny tyto dokumenty lze najít na www stránkách http://www.nasezdejcina.cz/osadni-vybor/

l) Hydrant Lesní

Pí. Táborská poskytla informace o aktuálním stavu - viz. foto l.. V současné době je ve výstavbě
pilíř potřebný pro připojení pro společnost ČEZ. Provoz hydrantu bude celoroční. Nutné ještě
zjistit, kdo bude prodávat vodu, zda společnost VAK či spolek Naše Zdejcina. Uvedení do provozu
je v současné době odhadováno za cca Směsice, pokud nedojde ke komplikacím.
• OVZ žádá MUB o vyjádření jakým způsobem a kým bude voda distribuována a účtována.

2) Kontejnery na tříděny odpad
Proběhlo místní šetření stavu - pp. Marek, Stuchlík. OVZ apeluje na obyvatele Zdejcina, aby
třídili. Zároveň je možno hlasovat v anketě ohledně zájmu o vlastní kontejner na plast a papír -
více zde: https://www.mesto-beroun.cz/aktualne/anketa-k-trideni-odDadu/

a) Jednotné místo pro kontejnery na tříděný odpad v ulici Čs. armády. Aktuální stav je nevyhovující
a rozhodně neprospívá lepšímu třídění.

• OVZ žádá MUB o zajištění jednotného místa. Pokud nevyhovuje místo „naproti garážím", ať
MUB určí a realizuje jiné vhodné místo.

b) Posílení kontejnerů na směsný odpad není možné - OVZ vzala na vědomí vyjádření MUB a vyzývá
obyvatele o maximální třídění komunálního odpadu.

c) Nový kontejner na směsný odpad v ulici Lesní x K Lužánkám přistaven. Kontejner na plast a papír
dodán. Občané této části by přivítali i kontejner na sklo.
• OVZ žádá MUB o dodání kontejneru na sklo do ulice Lesní (ke stávajícím kontejnerům na

tříděný odpad)

d) Stížnosti na nevyvezený kontejner na sklo (více než 3 týdny) v ulici Nudlička před bývalou
hospodou - viz. foto 2. Nestalo se poprvé, aktuálně již vyvezeno.

• OVZ žádá MUB o zvýšení frekvence vyvážení kontejnerů na sklo, případně zvýšení jejich
počtu a o info v jakých intervalech se kontejnery vyváží a kde je případně možno urgovat.

3) Vypouštění odpadních vod
OVZ znovu apeluje na všechny občany Zdejciny, aby likvidovali odpadní vody v souladu se
zákonem = fekální vůz.
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4) Silniční příkopy, propustky, strouhy
Proběhlo místní šetření stavu - p. Jerling. OVZ žádá obyvatele, kteří sousedí s příkopy, aby se o
ně starali v rámci možností (sekání trávy), případně aby dali vědět o případných problémech.

a) Propustek Hudlická x Čs. armády nad hřištěm - setrvalý stav - viz. foto 3.
Propustek Pod Lipami x Na Drahách -částečně opraven, chybí zábradlí-viz. foto 4.
Obnova silničního příkopu v ulici Pod Lipami - částečně obnoveno - viz. foto 5 - nutno napojit
na kanalizaci

AVE řeší - bude sledováno OVZ.

c) dešťová kanalizace z Lesní pod Nudličkou- není dokumentace kanalizace - AVE řeší - bude
sledováno OVZ.

d) KSUS pokračuje v údržbě příkopů (Nudlička, Stradonická) - bude sledováno OVZ.
e) Plán obnovy příkopů - příslib na projednání OMI + do rozpočtu 2020 - bude sledováno OVZ.

5) Stav komunikace Lesní a Pod Lipami, K Lužánkám
a) V současné době provedena provizorní oprava ulice Pod Lipami - viz. foto 6. - dle vyjádření

pracovníků AVE bude pokračováno v provizorní opravě - bude sledováno OVZ.
b) Stížnosti na stav komunikací v ulici KLužánkám - HAVARIJNÍ STAV - viz. foto 7. Nutně též

provizorně opravit vč. odvodnění.
c) Stížnosti na stav komunikací v ulici Lesní v horní části u lesa - viz. foto 8. Bylo by třeba i

provizorní odvodnění v ulici Lesní v horní části do lesa v dolní části do pole.
• OVZ žádá MUB o info o rychlou provizorní opravu ulice K Lužánkám a vyspravení horní části

ulice Lesní vč. provizorního odvodnění, které by zamezilo dalším škodám při dešti.
• OVZ žádá MUB o zařazení opravy uvedených ulic do rozpočtu MUB 2020, aby bylo možno se

pochlubit stejně jako zde: https://www. mesto-beroun. cz/aktuatne/aktuality/mizi-dalsi-
prasne-y lice-4895cs.html

6) Vodovod a kanalizace Zdejcina
OVZ vzalo na vědomí info z MUB. Občané byli vyzváni k součinnosti při zaměřování.

7) Průjezd do Hudlic - ulice Nudlička
a) Ukazatel okamžité rychlosti - bude projednáno na komisi dopravy - bude sledováno OVZ.
b) Posun značky začátek obce bude realizován - bude sledováno OVZ.
c) Obytná zóna byla zamítnuta. Bude žádána zóna 30 (značky IZ8A, IZ8B).

• OVZ žádá MUB o posouzení možnosti instalace značky Zóna 30 (značky IZ8A, IZ8B) v katastru
Zdejciny

d) Průjezd do Hudlic a případnou uzavírku neřeší MUB, ale Nižbor. OVZ pověřuje p. Kamila
Douděru, aby v této věci jednal s příslušnými institucemi.

8) Spolek Naše Zdeicina
Vyjádření bylo spolku předáno.

9) Pouliční osvětlení
Bylo vzato na vědomí vyjádření MUB - zpracování koncepce veřejného osvětlení (nadále
sledujeme). Byl podán požadavek, zda by bylo možné vypínat veřejné osvětlení (např. mezi 24h a
4h ranní). Důvodů je pro to více (světelný smog - problémy se spánkem a i šetření energie).
Případně, zda by bylo možné omezit intenzitu či upravit směr světla v tento čas.
• OVZ žádá MUB o posouzení možnosti úpravy intenzity osvětlení v nočních hodinách v nové

koncepci.

10) Radniční listy
Požadavek byl vyřešen.
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11) Vývěska pro potřeby OVZ
OVZ bere na vědomí, že vývěsku je možno využívat pro potřeby OVZ. Opravu provede p Svare
(občan Zdejciny).

12) Provoz v ulici Čs. Armády
Požadavek na zjednosměrnění ulice 2 důvodu možnosti legálního parkování na obou stranách
(šíře průjezdné vozovky) - viz. obr 8. Předseda OVZ p. Fenzet nejprve projedná s obyvateli této
ulice.

13) Autobus na Zdejcinu po škole
Žádost: Vzhledem ke skutečnosti, že dětem a studentům ze Zdejciny končí rozvrh 12. 35, 13. 30,
14.25 a 15.20 přivítali bychom autobusové spoje, které navazují na konec vyučování.
Linka C jede z Wágnerova náměstí ve 12:45, 14. 56, 15.45. Většina školou povinných končí
v Berouně ve 13:30, kdy od páté třídy už není družina a v tuto dobu chybí spoj směrem Zdejcina.
Spoj linky C končící ve 14.05 na zastávce Vítězslava Hálka by se jako řešení nabízelo, kdyby
pokračovat směrem na Zdejcinu.
Je již projednáváno na MUB a Arriva.

• OVZ žádá MUB o podporu a schválení této žádosti s tím, že ostatní časy budou zachovány.

14) Požární nádrž
V současné době je nádrž v hrozném stavu (zarostlá, znečištěná, zdroj komárů) - viz. foto 9.
Nutné podat požadavek na vyčištění (hasiči).
• OVZ žádá MUB o vyčištění nádrže a o vyjádření, zda je tato ještě účelná pro požární využití.

15) Zeleň
V některých místech Zdejciny je suchá zeleň nebo zeleň zasahující do komunikace. Jedná se
hlavně o Lesní ulici u trafostanice (kraviny zasahují do vozovky), u budoucího hydrantu (suchý
strom - nebezpečí poničení nového hydrantu!! -viz. foto 10. ) a švestky u hlavní silnice směrem
do Berouna.

• OVZ žádá MUB o opravu závadných míst, případně o info, zda si je mohou občané opravit
(pořezat) sami.

Závěr
Předseda OVZ poděkoval představitelům MUB za zájem o řešení požadavků z minulého zasedání
ovz.
Příští zasedání OVZ se bude konat 27.11.2019 v 18:00 hod na stejném místě. Zápis bude

k dispozici zde: http://www.nasezdeicina.cz/osadni-vvbor/.

Zapsal: Vincencova Martina, Douděra^imil

Potvrdil: Bohumil Fenzel - předsedajoy^

Příloha: fotodokumentace
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FOTO l - hydrant - aktuální stav

FOTO 2 - kontejner sklo před bývalou hospodou
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FOTO 3 - propustek Hudtická x Čs. armády FOTO 4 - propustek Pod Lipami x Na drahách

FOTO 5 - silniční příkop Pod Lipami FOTO 6 -Pod Lipami - provizorní oprava
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FOTO 7 -ulice K Lužánkám - stav

FOTO 8 - návrh na zjednosměrnění ulice Čs. armády
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FOTO 9 - požární nádrž Nudlička x Lesní FOTO 10 - suchý strom nad hydrantem
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